
Τ
η λατρεύει την µπάλα ο Προτάσοφ, κα-
θώς ήταν τροµερός επιθετικός στα νιάτα 
του, από τους κορυφαίους του καιρού 

του. Πάνω από µια δεκαετία έζησε στην Ελλά-
δα, µιλά καλύτερα τη γλώσσα από πολλούς συ-
µπατριώτες µας και σ’ το λέει ξεκάθαρα: «Εγώ, 
φίλε, θέλω καθαρό το ποδόσφαιρο και να βλέ-
πω θέαµα, να χαίροµαι. Αυτό και τίποτε άλλο, 
ούτε βία, ούτε επεισόδια, ούτε τίποτα». Κουνά-
ει το κεφάλι µε νόηµα ο Σαραβάκος, ο «µεγά-
λος µικρός», ο «φονιάς» για κάθε άµυνα,  το-
νίζοντας µία µία τις λέξεις, «πεθαίνει το άθλη-
µα που αγαπάµε κι ό,τι είναι να γίνει, να γίνει 
τώρα, χθες, που λέει ο λόγος». ∆οξασµένος µε 
την Εθνική το 2004 ο Κατσουράνης, είναι και ο 
πιο δύσπιστος της παρέας. «Τριάντα χρόνια τα 
ίδια και τα ίδια, νισάφι πια», αποφαίνεται µε πι-
κρία. Πιάσαµε πάτο ή έµεινε και κάτι όρθιο; Με 
αφορµή όσα γίνονται στο καταπληγωµένο ελλη-
νικό πρωτάθληµα, οι τρεις εκλεκτοί συνδαιτυµό-
νες της Realnews µοιράζονται τις σκέψεις τους.

 ΟΛΕΓΚ ΠΡΟΤΑΣΟΦ 
«Ξέρεις πώς είναι να ταξιδεύω στην Ελλάδα για 
να δω µπάλα και πάντα κάτι να συµβαίνει και 
ο αγώνας να αναβάλλεται; ∆εν είναι καθόλου 
ευχάριστο. Μου αρέσει η χώρα, όπως και το 
καθαρό ποδόσφαιρο, να βλέπω µπάλα και να 
χαίροµαι, αυτό και µόνο. Είναι κρίµα όλα όσα 
διαβάζω ότι γίνονται. Ιδιοκτήτες και κυβέρνη-
ση να τα βάλουν κάτω και να βρουν άκρη, πριν 
φτάσουµε στο σηµείο να αποκλειστούν οι οµά-
δες από την Ευρώπη. Αυτό θα ήταν ένα πολύ 
σκληρό µέτρο, θα έµοιαζε µε ηλεκτροσόκ. Νό-
µοι υπάρχουν, να µπουν κάµερες παντού, να 
προστατεύσουν επιτέλους το άθληµα. Αν θέ-
λουν µπορούν, ξέρουν τι πρέπει να κάνουν».

 ∆ΗΜΗΤΡΗΣ ΣΑΡΑΒΑΚΟΣ
«Αν είναι να παρθεί απόφαση αποκλεισµού 
των ελληνικών οµάδων από την Ευρώπη, να 
εφαρµοστεί από του χρόνου κιόλας. Ευχής 
έργον θα ήταν να καταφέρουµε και εδώ ό,τι 
πέτυχε η Θάτσερ πριν από χρόνια στη χώ-
ρα της, που καθάρισε µια και καλή το δύσκο-
λο αγγλικό ποδόσφαιρο και τον µικρόκοσµό 
του. Εδώ δεν ξέρω τι συµβαίνει, να παίζει πια 
τόσο ρόλο το πολιτικό κόστος, τι να πω... Νό-
µοι και πλαίσιο σαφώς και υπάρχουν, το θέ-
µα είναι ότι δεν εφαρµόζονται. Αυτό που ξέ-
ρω είναι ότι όλοι µας αγαπάµε το ποδόσφαι-
ρο, που όµως πεθαίνει και κάτι πρέπει να γίνει 
τώρα, χθες, που λέει ο λόγος. Αποφάσεις στο 
εξής χωρίς αστερίσκους, που να ισχύουν για 
όλους ανεξαιρέτως, ακόµη και υπέρ το δέον 
σκληρές, αν κριθεί ότι χρειάζεται. Αποφάσεις 
στις οποίες θα συµµορφωθούµε όλοι και τις 
οποίες θα εφαρµόζουµε τυφλά και απαρέγκλι-
τα. Μήπως και το ποδόσφαιρο γίνει και πά-
λι υγιές, όπως παλιά».

 ΚΩΣΤΑΣ ΚΑΤΣΟΥΡΑΝΗΣ 
«Τριάντα χρόνια τα ίδια και τα ίδια, από το 
κακό στο χειρότερο πάµε. Λύσεις υπάρχουν, 
δεν θέλουν να τις εφαρµόσουν. Αυτό έχω να 
πω µόνο».

ΜΙΧ. ΦΟΥΣΤΕΡΗΣ
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Τα τυπικά απομένουν για την ανανέωση 
της συνεργασίας του Ισπανού τεχνικού 
με την ΑΕΚ, καθώς η διοίκηση είναι 
πλήρως ευχαριστημένη από την 
παρουσία του στον πάγκο της ομάδας

Χιμένεθ 
και του 

χρόνου!
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Η ΕΠΟΜΕΝΗ ΗΜΕΡΑ
Ολα ανοιχτά είναι στον Ολυμπιακό 
με προπονητή, παίκτες και 
μεταγραφές. Η διοίκηση των 
«ερυθρολεύκων» έχει ήδη αρχίσει 
να ετοιμάζεται για την επόμενη σεζόν
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Τρεις θρύλοι του ποδοσφαίρου µιλούν στην «R» 
για την κατάσταση στο ελληνικό ποδόσφαιρο 
και δηλώνουν ότι «λύσεις υπάρχουν, αρκεί να 

εφαρµοστούν οι νόµοι για όλους»

∆εν πάει 
άλλο!

τώρα
«Αυτό που ξέρω 
είναι ότι όλοι 
µας αγαπάµε το 
ποδόσφαιρο, που 
όµως πεθαίνει 
και κάτι πρέπει 
να γίνει τώρα, 
χθες, που λέει ο 
λόγος. Αποφάσεις 
στο εξής χωρίς 
αστερίσκους, 
που να ισχύουν 
για όλους 
ανεξαιρέτως, 
ακόµη και υπέρ 
το δέον σκληρές, 
αν κριθεί ότι 
χρειάζεται», τονίζει 
ο ∆ηµήτρης 
Σαραβάκος


